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Producenten worden steeds meer (moreel) verantwoordelijk gehouden voor
het afval dat zij produceren. De uitgeefsector is ondanks alle digitalisering nog steeds een grootverbruiker
van papier. 

Toch hoeven uitgevers doorgaans geen heffing te betalen voor het papier dat zij gebruiken. Het systeem van
inzameling en hergebruik van oud papier is meestal kostendekkend en werkt goed. Daardoor zijn door de
wetgever opgelegde heffingen niet nodig. Dat scheelt de sector zo’n dertig miljoen euro per jaar. Erik
Timmermans van Papier en Karton vertelt hoe het hergebruik van papier is georganiseerd.
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